
ASSEMBLEA DEL   
GRUPPO EUROPEO DI COOPERAZIONE TERRITORIALE  

GECT GO   

  

SKUPŠČINA    

EVROPSKEGA ZDRUŽENJA ZA TERITORIALNO SODELOVANJE   

EZTS GO   
  

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) 
E OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), 

MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)”  
  

  
Verbale del 7 dicembre 2022 / Zapisnik z dne 7. decembra 2022  

Sala Consiglio Corso Italia, 55  
  
  

Presenti / Prisotni:  

1. Uroš BLAŽICA (Mestna občina Nova Gorica) P  

2. Gorazd BOŽIČ (Mestna občina Nova Gorica) A / O  

3. Gianluigi CHIOZZA (Comune di Gorizia) P  
 

4. Roberta CHERSEVANI (Comune di Gorizia) A / O  

5. Mara ČERNIC (Comune di Gorizia) A / O  

6. Tomaž HORVAT (Mestna občina Nova Gorica) A / O  

7. Pierluigi MEDEOT (Comune di Gorizia) A / O  

8. Vlasta MOZETIČ (Občina Šempeter-Vrtojba)   P  
 

9. Paolo PETIZIOL (Comune di Gorizia)  P    

10. Ivo PODBERSIČ (Občina Šempeter-Vrtojba) P    

11. Alessandro PUHALI (Comune di Gorizia)  P  
 

12. Livio SEMOLIČ (Comune di Gorizia) P  
 

13. Sandi VRABEC (Mestna občina Nova Gorica) A / O  

14. Marjan ZAHAR (Mestna občina Nova Gorica) P  

  
Partecipano alla seduta / Prisotni so tudi:  
  
Rodolfo ZIBERNA, Sindaco/župan Comune di Gorizia  
Milan TUK, Sindaco / Župan Občine Šempeter - Vrtojba      

Claudio POLVERINO, revisore / revizor 
Fabrizio RUSSO, revisore / revizor         
Romina Kocina, direttrice GECT GO/ direktorica EZTS GO 

Tomaž KONRAD, vicedirettore GECT GO / pomočnik direktorja EZTS GO  
Tanja CURTO, Giulia BONN, Nika DURNIK, Micaela PASSON, Laura GRABA, Maja 
RADOVANOVIĆ, Sara BOŠKIN dipendenti GECT GO / uslužbenke EZTS GO  
Alice MACKOVSEK e Peter SZABO interpreti/prevajalci  
  
 



ll giorno 07 dicembre 2022 alle ore 16.00 presso la Sala Consiglio della sede operativa del GECT GO 
in Corso Italia, 55 a Gorizia si è riunita l'Assemblea del GECT GO con il seguente ordine del giorno:  

   
1. Comunicazioni del Presidente 
2. Approvazione verbale dd. 26/4/2022 
3. Variazione n. 1 al bilancio preventivo annuale 2022 e pluriennale 2022-2024 
4. Illustrazione ed approvazione del Bilancio preventivo annuale 2023 e pluriennale 2023-

2025 e relativi allegati  
5. Varie ed eventuali 

  
  
Alle ore 16:25 il Presidente dell’Assemblea Paolo Petiziol constatato il numero legale apre la seduta. 
Saluta i nuovi nominati e tutti i partecipanti, presentando la nuova sede degli uffici del GECT GO.  
Comunica il premio ricevuto dal GECT GO dal Comitato delle Regioni a novembre 2022 per le attività 
svolte nell’ambito del progetto Salute – Zdravstvo ed sottolinea l’importanza che viene data al GECT 
di Gorizia nelle collaborazioni con le altre capitali europee.  
 
 
Ad 2) Approvazione verbale dd. 26/4/2022 
Si passa all’approvazione del verbale, che è stato inviato ai partecipanti dell’Assemblea. 
Non ci sono commenti e viene approvato all’unanimità.  
 

 

Ad 3) Variazione al bilancio preventivo annuale 2022 e pluriennale 2022-2024 e relativi 

allegati;  

La direttrice Romina Kocina introduce il punto sulla variazione del bilancio preventivo che deve 

essere modificato, non per spostamenti di budget, ma per una variazione per l’acquisto di beni e 

servizi nel corso dell’anno e in particolare per quanto riguarda la ristrutturazione della Piazza 

Transalpina. Non ci sono domande o commenti. 

L’Assemblea approva all’unanimità la variazione di bilancio. 

 

Ad 4) Approvazione del bilancio preventivo 2023-2025 

Romina Kocina presenta le attività che interesseranno il GECT negli anni a venire: conclusione dei 

progetti ITI, Capitale della cultura, lo Small Projects Fund e altre attività di comunicazione, come la 

rivisitazione del logo del GECT GO. 

Interviene Giulia Bonn, che presenta i resultati del progetto ISONZO SOČA e gli investimenti. 

Successivamente intervengono Nika Durnik e Maja Radovanović presentando il progetto Salute – 

Zdravstvo, le infrastrutture e le attività che sono state finanziate all’interno del progetto.  

Il Vicedirettore Tomaž Konrad interviene presentando altre iniziative e proposte progettuali in fase di 

sviluppo del GECT GO come: Bando di Capitalizzazione del Programma Interreg Italia Slovenia, 

progetti su Central Europe, B-Solutions, progetto NextGen GO! 2025, Bridge, ecc.  

Tanja Curto aggiorna l’Assemblea sulle attività di comunicazione sui social, Instagram e il nuovo 

logo del GECT GO.  

Romina Kocina evidenzia la composizione dello staff del GECT: una sola persona a tempo 

indeterminato su10 dipendenti e presenta la previsione delle assunzioni del personale nel 2023. 



Illustra il bilancio previsionale, specificando i finanziamenti che si andranno a ricevere (comuni, 

RAFVG per la Capitale della Cultura, Interreg Italia-Slovenia, …)  

I revisori intervengono chiarendo le perdite che si vedono a bilancio previsionale, in quanto non tutti i 

costi sono rendicontabili e con l’aumentare dell’attività del GECT GO aumentano anche le spese 

generali, le attività trasversali non rendicontabili sui progetti e chiariscono quindi la necessità di 

ulteriori finanziamenti. A riguardo viene chiarita la distribuzione delle quote dei contributi dei comuni.  

La direttrice Romina Kocina chiede di procedere all’approvazione del bilancio. Il presidente Paolo 

Petiziol mette ai voti il bilancio. 

L’Assemblea approva all’unanimità il bilancio.   

 

Esce Ivo Podbersič, la seduta prosegue solamente ai fini informativi. 

 

Ad 5) Varie ed eventuali   

Livio Semolič facendo i complimenti per il lavoro svolto fino ad ora e richiede informazioni riguardo al 

progetto Salute – Zdravstvo, nello specifico riguardo alla creazione del CUP transfrontaliero. Inoltre, 

sottolinea l’importanza dell’inclusione delle scuole nell’organizzazione della Capitale della Cultura 

GO! 2025.  

Vlasta Mozetič, chiede maggiori specifiche riguardo alla creazione del CUP transfrontaliero, ovvero 

riguardo al finanziamento e al numero effettivo di utenti.  

Interviene poi Alessandro Puhali, sottolineando l’importanza dei Comitati del GECT GO. 

Il personale del GECT fornisce i chiarimenti richiesti. 
 
 
Il Presidente Petiziol ringrazia gli interventi e dichiara conclusa la riunione.   
  
La seduta termina alle ore 17:10   
  

 

 

 

 

 

  



Dne 7. decembra 2022 se je ob 16.00 v Sejni sobi operativnega sedeža EZTS GO, Corso Italia 55, v 
Gorici, sestala skupščina EZTS GO z naslednjim dnevnim redom:   
   
  
Dnevni red:   
 

1. Uvodni govor predsednika 
2. Odobritev zapisnika z dne 26. 4. 2022;  
3. Prva sprememba letnega in večletnega proračuna za obdobje 2022-2024 
4. Prikaz in odobritev letnega in večletnega proračuna za obdobje 2023-2025 ter njegovih prilog 
5. Razno 

 

Ob 16.25 predsednik Paolo Petiziol, ugotovi, da je skupščina sklepčna. Predsednik pozdravi 

udeležence in predstavi nove prostore uradov EZTS GO. Obenem predstavi skupščini nagrado, ki jo 

je EZTS GO novembra 2022 prejel s strani Odbora regij za dejavnosti, izvedene v okviru projekta 

Salute- Zdravstvo, in poudarja pomen, ki ga ima EZTS GO pri sodelovanju z drugimi evropskimi 

prestolnicami. 

 

Ad 2) Odobritev zapisnika z dne 26/4/2022; 
Skupščina nima pripomb glede zapisnika, ki je bil poslan udeležencem in ga soglasno potrdi.  

 

Ad 3) Prva sprememba letnega in večletnega proračuna za obdobje 2022-2024 

Direktorica Romina Kocina je predstavila točko o spremembi proračuna, ki se ne spreminja zaradi 

prerazporeditve proračunskih sredstev, temveč zaradi spremembe za nakup blaga in storitev med 

letom, zlasti za prenovo trga Evrope. Vprašanj in pripomb ni. 

Skupščina soglasno potrjuje spremembo letnega in večletnega proračuna za obdobje 2022-

2024. 

 

Ad 4) Odobritev proračuna za obdobje 2023-2025 

Romina Kocina predstavi dejavnosti EZTS v prihodnjih letih: zaključek projektov CTN, EPK, Sklad za 

male projekte in druge komunikacijske dejavnosti, kot je prenova logotipa EZTS GO.  

Giulia Bonn predstavi rezultate projekta ISONZO SOČA in investicije, ki je EZTS opravil v sklopu 

projekta. 

Zatem spregovorita Nika Durnik in Maja Radovanović, ki predstavita projekt Salute - Zdravstvo, ter  

infrastrukture in aktivnosti, ki so bile financirane v okviru projekta.   

Namestnik direktorja Tomaž Konrad predstavi druge pobude in predloge projektov, ki jih pripravlja 

EZTS GO, kot npr: prijava na razpisu za kapitalizacijo programa Interreg Italija Slovenija, projekte na 

programu Interreg Central Europe, projekti v sklopu B-solutions, projekt NextGen GO! 2025, Bridge 

itd.  

Tanja Curto skupščino seznani s komunikacijskimi dejavnostmi na družbenih omrežjih, Instagramu in 

novim logotipom EZTS GO.   



Romina Kocina spregovori o kadrovski sestavi EZTS - ena sama oseba je zaposlena za nedoločen 

čas na 10 zaposlenih - ter predstavi napovedi zaposlitve osebja v letu 2023. Predstavi proračunsko 

napoved z navedbo sredstev, ki jih je treba prejeti (občine, ADFJK za EPK, Interreg Italija-Slovenija, 

...). 

Revizorji pojasnijo izgubo, ki izhaja iz proračuna, saj EZTS ne prejme povračil na projektih za vse 

stroške; s povečanjem dejavnosti EZTS GO pa se povečujejo tudi splošni stroški in dejavnosti, ki jih 

ni mogoče obračunati na projektih, zato pojasni potrebo po dodatnih sredstvih. V zvezi s tem pojasnijo 

skupščini razdelitev kvot prispevkov občin.   

Direktorica Romina Kocina prosi za odobritev proračuna, zato predsednik Paolo Petiziol odpre 

glasovanje. 

Skupščina soglasno potrjuje sprememba letnega in večletnega proračuna. 

 

Ivo Podbersič zapusti sejo, seja se nadaljuje le v informativne namene. 

  

Ad 5) Razno    

Livio Semolič pohvali dosedanje delo in želi izvedeti več o projektu Zdravje - Zdravstvo, zlasti glede 

vzpostavitve čezmejnega sistema naročanja. Poudari tudi pomen vključevanja šol v organizacijo 

prestolnice kulture GO! 2025.   

Vlasta Mozetič, prosi za več podrobnosti glede vzpostavitve čezmejnega sistema naročanja, tj. glede 

financiranja in dejanskega števila uporabnikov.   

Nato je spregovoril Alessandro Puhali, ki poudari pomen odborov EZTS GO.  

Osebje EZTS je zagotovi zahtevana pojasnila. 

 

Predsednik Petiziol se zahvali vsem prisotnim.  

Seja se zaključi ob 17:10 

 

La verbalizzante / Zapisnik pripravila  
Micaela Passon  
  
  
  

Il Presidente / Predsednik  
Paolo Petiziol 


